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Montreal Drum !
Fest Report

NOVEMBER 10 AND
NOVEMBER 11, 2007

It was educational and fun from the first stroke-of-stick as the Montréal Drum
Fest launched its fifteenth anniversary show. We prepared this photo report to do
what words cannot—show the intensity and flare of the performers, beginning
with the student Yamaha Rising Stars to veteran Guy Madon. The energy and
invantiveness heightened over the weekend thanks to stellar displays by Messrs
Calhﬂun, Adair, Djordjevic, Piloto, Blandilo (say three times, quickly!),
Aronoff, Lang, Erskine and Acuna. If we've laft anybody out, you'll see them in
our photo montager A stunning weekend was capped of by a presentation of a
special, commemorative plaque from our New Jersey comrades at Modemn
Drummer magazine. Next year and following, we're shifting the Fest date a few
! - weeks earlier to avoid conflicts with another significant percussion gathering,
PASIC. See you at the new October Fest...sorry, Drum Fest! B
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Compte-rendu du
Drum Fest de

Montreal
10 ET 11 NOVEMBRE 2007

Des le premier coup de baguette, la quinzidme édition du Drum Fest de Moniréal
fut éducative et plaisante. Nous vous offrons donc ce photoreportage pour illustrer
ce que des mots ne peuvent pas transmetire, l'intensité et le charisme des
artistes, commengant avec les étoiles montantes Yamaha et allant jusqu'a des
vatérans comme Guy Nadon. Lénergie et la créativité ne cessaient d'augmenter a Giraldo Piloto
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: mesura que la fin de semaine avangait -grice aux prestations brillantes de
Kenny Aronoff I'-"lE!E'-E-iEUFSCEiII':r.‘Iun. Adair, Djordjevic, Piloto, Blandilo (essayez donc de dire

¢a trois fois de suitel), Aronoff, Lang, Erskine et Acuna. 5'll manque quelgu’un,
vous le verrez dans une des photos. Une plaque commémorative marquant notre
guinZieme annivarsaire nous a eté décemee par nos camarades du New Jersey, du
magazine Modern Drummer. A partir de 'année prochaine, le festival se déroulera
quelques semaines plus 10t afin d'éviter des conflits d’horaires avec lmportant
avenement percussif PASIC. Donc, on s verra en octobre prochain | B
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